

សំណើរ 1

តំរូវ: រំលោភកម្មរដ្ឋធម្មនុញ្ញរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ាដើម្បីរួមបញ្ចូល នូវសិទ្ធិរបស់បុគ្គលម្នាក់ក្នុងសេរីភាពក្នុងការធ្វើការបន្តរព្រម ដែលរួមបញ្ចូលនូវសិទ្ធិក្នុងការជ្រើសរើសថាតើត្រូវលូតលាស់ និងប្រើវិធីពន្យារកំណើត។ នេះជាការថែទាំរដ្ឋសាស្ត្រសុខភាពដ៏សំខាន់ និងជាសិទ្ធិមូលដ្ឋានដែលគួរត្រូវបានការពារ ចេញអោយដាច់ពីនយោបាយ។

នៅកណ្តាល សំណើរ 27

នៅកណ្តាល: អាជ្ញាប័ណ្ណកូលសម្ព័ន្ធ និងក្រុមហ៊ុនល្បែងធំៗ ដើម្បីផ្តល់ការភ្ជាប់កិច្ចការអ៊ីនធឺណិត និងឧបករណ៍ចល័ត។ បង្កើតប្រាក់ចំណូលដើម្បីរ៉ាប់រងលើការចំណាយលើបទប្បញ្ញត្តិ និងដោះស្រាយជនអនាថា/ភាពគ្មានផ្ទះសម្បែង។ បង្កើនហានិភ័យនៃការមិនគ្រប់អាយុ និងបញ្ហានៃល្បែងស៊ីសង។ សហគមន៍កូលសម្ព័ន្ធត្រូវបានបែងចែក។

សំណើរ 29

តំរូវ: តម្រូវឱ្យគ្លីនិកលាងឈាមបំពេញតាមតម្រូវការថ្មី ចំពោះបុគ្គលិកធ្វើការដោយផ្ទាល់នៅនឹងកន្លែង, រាយការណ៍ជូនរដ្ឋ, និងបង្ហាញពីផលប្រយោជន៍កម្មសិទ្ធិនៅក្នុងគ្លីនិក។ កែលម្អអោយប្រសើរឡើងនូវសុវត្ថិភាព និងគុណភាពនៃការថែទាំអ្នកជំងឺ, បង្កើនតម្លាភាពផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ, និងហាមឃាត់គ្លីនិកពីការរើសអើងចំពោះអ្នកជំងឺ, ដោយផ្អែកលើវិធីសាស្ត្រនៃការទូទាត់។

នៅកណ្តាល សំណើរ 26

នៅកណ្តាល: ពង្រីកនូវជម្រើសសម្រាប់ការលេងល្បែងដោយផ្ទាល់ ដើម្បីរួមបញ្ចូលការភ្ជាប់កីឡា, គ្រាប់ឡកឡាក់, និងវីឡូតនៅកាស៊ីណូកូលសម្ព័ន្ធ (ដូចដែលអនុញ្ញាតនូវការបង្រួមអោយតូចរបស់កូលសម្ព័ន្ធ) និងការភ្ជាប់កីឡានៅទីលានប្រណាំង។ បង្កើតប្រាក់ចំណូលសម្រាប់ការចំណាយលើបទប្បញ្ញត្តិ, ជំនួយសម្រាប់ការញៀនល្បែង និងមូលនិធិទូទៅរបស់រដ្ឋ។ បានទទួលការគាំទ្រដោយសហគមន៍កូលសម្ព័ន្ធ។

សំណើរ 28

តំរូវ: តម្រូវឱ្យរដ្ឋផ្តល់ប្រភពអប្បបរមានៃមូលនិធិសម្រាប់ការអប់រំសិល្បៈនៅក្នុងសាលារដ្ឋ K-12 ដោយមិនដំឡើងពន្ធ។ ដោយសារគ្មានមូលនិធិគ្រប់គ្រាន់ សាលារៀននឹងមិនបានផ្តល់អាទិភាពក្នុងការទទួលបាននូវការរៀនសូត្រផ្នែកសិល្បៈ ទោះបីជាប្រព័ន្ធ Cal State និងសាកលវិទ្យាល័យកាលីហ្វ័រញ៉ាទាំងឡាយ ទាមទារការបង្រៀនប្រណាំងសិល្បៈសម្រាប់ការចូលរៀនក៏ដោយ។

សំណើរ 30

តំរូវ: កាត់បន្ថយការបំបាយឧស្ម័នផ្ទះកញ្ចក់ ដោយការបង្កើនពន្ធលើមហាសេដ្ឋី និងប្រើប្រាស់ប្រាក់ចំណូល ដើម្បីឧបត្ថម្ភផ្តល់លើការទិញថយន្តដែលគ្មានការបំបាយឧស្ម័ន និងការដំឡើងស្ថានីយសាកថ្ន/អាកុយ, ជាពិសេសក្នុងចំណោមសហគមន៍ដែលមានចំណូលទាប និងសហគមន៍ដែលមានពណ៌សម្បុរខុសៗគ្នា។ ផងដែរ ក៏ចំណាយលើការជួល និងបណ្តុះបណ្តាលអ្នកពន្លត់អគ្គីភ័យ។

សំណើរ 31

តំរូវ: ការធ្វើប្រជាមតិផ្តល់ឱ្យអ្នកបោះឆ្នោតនូវជម្រើសដើម្បីរក្សា (ការបោះឆ្នោត"បាទ/ចាស") ឬបដិសេធ (ការបោះឆ្នោត "ទេ") ច្បាប់របស់រដ្ឋឆ្នាំ 2020 ដែលហាមប្រាមការលក់ផលិតផលថ្នាំជក់ដែលមានរសជាតិភាគច្រើន, អនុវត្តច្បាប់ការផាកពិន័យ 250 ដុល្លារ លើអ្នកលក់រាយដែលមានអាជ្ញាប័ណ្ណ ក្នុងការបំពាក់ពាននីមួយៗ។ ក្រុមហ៊ុនថ្នាំជក់ប្រើប្រាស់ថ្នាំជក់រសជាតិដើម្បីកំណត់គោលដៅយុវជន និងសហគមន៍ដែលមានពណ៌ពណ៌សម្បុរខុសៗគ្នាដែលនាំឱ្យញៀន, ជំងឺ, និងបង្កើនហានិភ័យនៃការស្លាប់។

ខោនធី Los Angeles

ទីក្រុង Los Angeles City



វិធានការ A

តំរូវ: ផ្តល់ឱ្យក្រុមប្រឹក្សាភិបាលរបស់ខោនធី នូវសិទ្ធិអំណាចក្នុងការដកតំណែងស្នងការខោនធី ដែលជាប់ឆ្នោត "សម្រាប់ហេតុផល", ដូចជាការបំពានទៅនឹងច្បាប់ដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការ: កិច្ចរបស់ស្នងការ, ការមិនយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះការ: កិច្ច, ការប្រើប្រាស់ថវិកាខុស ឬការប្រើប្រាស់ប្រាក់ក្នុងការស៊ើបអង្កេតណាមួយ។ ស្នងការពីមុនត្រូវបានចោទប្រកាន់ និងផ្តន្ទាទោសពីបទឧក្រិដ្ឋ។ នេះជាឧបករណ៍ដ៏សំខាន់សម្រាប់ អោយមានការទទួលខុសត្រូវរបស់ស្នងការ។ វានឹងត្រូវអនុវត្តចំពោះគ្រប់ស្នងការទាំងអស់ នាពេលខាងមុខ។

សំណើរ LH

តំរូវ: ផ្តល់សិទ្ធិឱ្យទីក្រុងអភិវឌ្ឍន៍ផ្ទះជួលបន្ថែមទៀត រហូតដល់ 5,000 យូនីត ដែលមានចំណូលទាបនៅក្នុងសង្កាត់នីមួយៗនៃក្រុមប្រឹក្សាទាំង 15 របស់ទីក្រុង ឬរហូតដល់ 75,000 យូនីតជាសរុប។ ត្រូវដោះស្រាយតម្លៃរស់នៅខ្ពស់, កង្វះខាតលំនៅដ្ឋានដែលតម្លៃថោក, និងជនអនាថាឬភាពគ្មានផ្ទះសម្បែងក្នុងទីក្រុង។

វិធានការ C

តំរូវ: បង្កើតពន្ធថ្មីលើអាជីវកម្មដែលកំពុងលូតលាស់ និងកំពុងលក់កញ្ចប់នៅក្នុងតំបន់ដែលមិនបានដាក់រួមបញ្ចូលនៅក្នុងខោនធី។ អាជីវកម្មទាំងនេះត្រូវបានហាមឃាត់នាពេលបច្ចុប្បន្ននេះ ប៉ុន្តែនឹងត្រូវបានអនុញ្ញាតិធ្វើឱ្យស្របច្បាប់ចាប់ពីឆ្នាំ 2023។ បន្ទាប់ពីអាជីវកម្មទាំងនោះស្របច្បាប់ ចំណូលពន្ធគឺចាំបាច់ដើម្បីគ្រប់គ្រងពួកគេ និងធានាសុវត្ថិភាពផលិតផល។

សំណើរ SP

តំរូវ: ពន្ធ "ការកែលម្អកញ្ចប់" ដើម្បីបង្កើត, កែលម្អ/ធ្វើអោយប្រសើរឡើង, និង ការប្រតិបត្តិការសួនឧទ្យាន និងមជ្ឈមណ្ឌលកម្សាន្ត។ ត្រូវការដោយសារតែប្រជាពលរដ្ឋក្រុង Angeles, ជាពិសេសសហគមន៍ដែលមានចំណូលទាបដែលមានសម្បុរខុសៗគ្នា ដែលមិនអាចចូលទៅលេងសួនឧទ្យានបានគ្រប់គ្រាន់ ហើយប្រើកម្មវិធីដែលមានស្រាប់ ដើម្បីផ្តល់មូលនិធិដល់សួនឧទ្យាន និងមជ្ឈមណ្ឌលកម្សាន្ត នឹងផុតកំណត់នៅឆ្នាំ 2026។

មហាវិទ្យាល័យសហគមន៍សង្កាត់ Los Angeles

វិធានការ LA

តំរូវ: ពន្ធលើម្ចាស់អចលនទ្រព្យលំនៅដ្ឋាន និងពាណិជ្ជកម្ម 25 ដុល្លារ ក្នុង 100,000 ដុល្លារ នៃតម្លៃអចលនទ្រព្យដែលបានវាយតម្លៃ ដើម្បីផ្តល់ហិរញ្ញប្បទានដល់ប័ណ្ណបំណុលចំនួន 5,3 ពាន់លានដុល្លារ សម្រាប់ប្រព័ន្ធហាវិទ្យាល័យសហគមន៍របស់ LA។ មូលនិធិនឹងជួសជុល និងកែលម្អថ្នាក់រៀនចាស់, អគារ, និងឧបករណ៍ ដូចជាការដកចេញនូវគុអាបេសសូ (ស្ទីតាមពព្រាំង) និងផ្សិត និងអភិវឌ្ឍលំនៅដ្ឋានសម្រាប់សិស្ស និងកម្មករ។

វិធានការ ULA

តំរូវ: បង្កើតកម្មវិធីផ្តល់មូលនិធិប្រចាំឆ្នាំជាអចិន្ត្រៃយ៍សម្រាប់លំនៅដ្ឋានដែលមានតម្លៃថោក និងការបង្ការភាពគ្មានផ្ទះសម្បែង, ដែលផ្តល់មូលនិធិដោយការកាត់ពន្ធតែមួយលើការលក់អចលនទ្រព្យតម្លៃខ្ពស់ (លើសពី 5 លានដុល្លារ)។ ត្រូវដោះស្រាយតម្លៃនៃការរស់នៅខ្ពស់, កង្វះខាតលំនៅដ្ឋានដែលមានតម្លៃថោក, និងភាពគ្មានផ្ទះសម្បែងក្នុងទីក្រុង។

Ad paid for by AAPI Equity Alliance, 905 E 8th St, Los Angeles. Additional information available at ethics.lacity.org.